
P r o t o k ó ł  Nr 45/17

z posiedzenia Komisji Gospodarczej z 27 grudnia 2017 r. 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki 
w godz. 1300 – 1430.
 
W posiedzeniu udział wzięli:
1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności,
2) pan Krzysztof Czarnecki Burmistrz Trzcianki,
3) pani Grażyna Zozula Zastępca Burmistrza Trzcianki,
4) pani Joanna Zienko Skarbnik Gminy,
5) pan Witold Putyrski Kierownik Referatu,
6) pan Mariusz Kukuś Prezes TTBS sp. z o.o. w Trzciance. 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 
Spotkanie  otworzył,  witając  wszystkich  obecnych,  i  prowadził  Przewodniczący 
Komisji Tomasz Tomczak. 

Ad 2) Przyjęcie porządku posiedzenia. 
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjecie protokołu Nr 43/17 z 4.12.2017 r.
4. Przyjecie protokołu Nr 44/17 z 11.12.2017 r.
5. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej
6.  Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji.
7. Wnioski i zapytania komisji. 
8. Zamkniecie posiedzenia.
Nikt nie miał uwag do porządku obrad. Obecnych w tym momencie 9 radnych. 

Ad 3) Przyjecie protokołu Nr 43/17 z 4.12.2017 r.
Protokół nr 42/17 przyjęto jednogłośnie. Głosowało 9 radnych.



Ad 4) Przyjecie protokołu Nr 44/17 z 11.12.2017 r.
Protokół nr 42/17 przyjęto jednogłośnie. Głosowało 9 radnych. 

Ad 5) Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej:

1) Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Trzcianka 
na lata 2018-2032 oraz projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2018 
rok.

Przewodniczący  komisji  przypomniał,  że  komisja  wypowiedziała  się  co  do 
projektu budżetu na 2018 rok. Poprosił panią Skarbnik o omówienie autopoprawek 
Burmistrza do projektów uchwał. 

Pani  J.  Zieńko  omówiła  kolejno  autopoprawki  do  wieloletniej  prognozy 
finansowej, jak w piśmie Burmistrza Trzcianki:
1. W wykazie przedsięwzięć należy wprowadzić zmiany:
-  dodać  przedsięwzięcie  "Klasy  pod  chmurką:  zagospodarowanie  placów  przy 
szkołach podstawowych", realizowane w latach 2017-2018,
-dodać przedsięwzięcie "Zimowe utrzymanie dróg w mieście i gminie Trzcianka, 
realizowane w latach 2017-2018,
-  dodać  przedsięwzięcie  „Utrzymanie  w  schronisku  zwierząt  bezdomnych  oraz 
psów i kotów odebranych właścicielom na podstawie decyzji  burmistrza”,  które 
będzie realizowane w latach 2017-2019, 
2. W grupie wydatków na programy, projekty lub zadania pozostałe w zakresie 
wydatków majątkowych (pkt 1.3.2):
-  w  przedsięwzięciu  "Dokapitalizowanie  Trzcianeckiego  Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego Sp. z o.o." zmniejszono łączne nakłady finansowe 
o kwotę 500 000,00 zł.
Wyjaśnienia  do  Uchwały  Nr  SO.0957/31/17/2017  Składu  Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 grudnia 2017 roku 
w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
gminy Trzcianka, że:
1) w objaśnieniach przyjętych wartości w odniesieniu do dochodów z podatku od 
nieruchomości błędnie odwołano się do nieobowiązującej uchwały. 
2)  w  projekcie  uchwały  w  sprawie  WPF  w  załączniku  Nr  2  występuje 
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przedsięwzięcie  „Budowa  dróg  na  osiedlach  domków  jednorodzinnych” 
realizowane w latach 2015-2020, w ramach którego jest planowany jest wydatek 
majątkowy, zapisany w projekcie uchwały budżetowej na 2018 rok jako „ Budowa 
jezdni na ulicy Różanej w Trzciance”.

Pani J. Zieńko omówiła kolejno autopoprawki do uchwały budżetowej na 2018 rok 
stwierdzając między innymi:
Zwiększa się dochody budżetu gminy Trzcianka na 2018 rok o 65.000,00 zł, 
w tym:
1) 60.000,00 zł - dotacja z powiatu na prowadzenie Biblioteki Publicznej 
w Trzciance na realizację zadań powiatowych,
2)  5.000,00  zł  -  dofinansowanie  z  fundacji  PZU  na  zadanie  p.n.  "Klasy  pod 
chmurką:  zagospodarowanie  placów  przy  szkołach  podstawowych  w  gminie 
Trzcianka".
W budżecie na 2018 r. zmniejsza się wydatki o kwotę 60.000,00 zł i zwiększa 
o kwotę 125.000 zł, co daje ogólne zwiększenie budżetu o 65.000 zł. 
W tym zmniejszenia:
1) 45.000,00 zł  - rezerwa celowa na ochronę zabytków,
2) 15.000,00  zł - rezerwa ogólna w dziale. 
W tym zwiększenia:
1) 33.600,00 zł - dotacja podmiotowa dla Trzcianeckiego Domu Kultury,
2)  5.000,00  zł  -  dotacja  dla  powiatu  czarnkowsko  -  trzcianeckiego  na  zadanie 
realizowane w ramach porozumienia - promocja gminy poprzez kulturę,
3) 6.400,00 zł  - wydatki na prowadzenie Szkoły Podstawowej Nr 2,
4) 20.000,00 zł - wydatki na realizację projektu współfinansowanego 
z Fundacji PZU p.n. "Klasy pod chmurką: zagospodarowanie placów przy szkołach 
podstawowych w gminie Trzcianka,
5)  60.000,00  zł  -  dotacja  dla  Biblioteki  Publicznej  w  Trzciance  na  zadania 
powiatowe.
Przeniesienia w planie wydatków na 2018 rok, w tym:
1) w planie na realizację projektu pn. "Poprawa dostępu do usług społecznych 
w powiecie czarnkowsko - trzcianeckim" przenosi się między paragrafami wydatki, 
2)  w  planie  na  realizację  projektu  pn.  "Integracja  i  aktywizacja  społeczno  - 
zawodowa  mieszkańców  gminy  Trzcianka"  przenosi  się  między  paragrafami 
wydatki, 
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3)  w  planie  na  prowadzenie  gminnych  świetlic  wychowawczych  dla  dzieci  i 
młodzieży  z  rodzin  zagrożonych  patologią  społeczną,  w  tym:  wynagrodzenia 
opiekunów świetlic,
4) w planie na  "imprezy, uroczystości okolicznościowe i spotkania" przenosi się w 
dziale 750 rozdział 75075 z §  4300 do § 4170 kwotę 10.000,00 zł,
5) zwiększa się o 25.000,00 zł plan wydatków w dziale 852 rozdział 85228 § 4300 
na usługi opiekuńcze,
6) zmniejsza się o 25.000,00 zł plan wydatków w dziale 852 rozdział 85228 § 4010 
na świadczenie usług opiekuńczych,
7) zmniejsza się o 1.140,00 zł plan wydatków na wywóz nieczystości stałych 
i płynnych, 
8)  zwiększa  się  o  1.140,00  zł  plan  wydatków  na  wywóz  nieczystości  (sale 
wiejskie).
Nawiązując  do  Uchwały  Nr  SO.0952/31/17/2017  Składu  Orzekającego 
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu  z  dnia  6  grudnia  2017  roku  w 
sprawie opinii 
o projekcie uchwały budżetowej gminy Trzcianka na 2018 rok należy:
1.  W załączniku  dotyczącym wydatków nazwę  zadania  "Budowa  jezdni  na  ul. 
Różanej w Trzciance" należy zmienić na: "Budowa jezdni na ul. Różanej 
w Trzciance (zadanie realizowane w ramach przedsięwzięcia pn. Budowa dróg na 
osiedlach domków jednorodzinnych".
2.  W odniesieniu  do punktu  12.  należy  wyjaśnić,  że  w załączniku dotyczącym 
wydatków majątkowych  w dziale  900  plan  w  kwocie  12.000,00  zł  na  zadanie 
"Rozbudowa sieci oświetleniowej o dwie lampy solarne” składa się z planu 
w ramach Funduszu Sołectwa Smolarnia - 11.195,77 zł oraz z planu nagrody 
w konkursie "Piękna Wieś" - 804,23 zł.

Przewodniczący Komisji zaproponował przegłosować przedstawione autopoprawki 
do obu projektów uchwał. 
Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  autopoprawki  do  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej  na  lata  2018-2032  i  projektu  uchwały  budżetowej  na  2018  r. 
pozytywnie w głosowaniu: za 9 (radny R. Szukajło nieobecny w tym momencie). 

Komisja zapoznała się z wnioskiem grupy radnych oraz 19 sołtysów w sprawie 
zdjęcia  z  zadania  budowa pływalni  kwoty  1  mln  zł  i  przesunięcie  na  zadanie: 
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remonty bieżące dróg. Kserokopia wniosku w załączeniu do protokołu. 

Pani  J.  Zieńko  wyjaśniła,  że  budowa  pływalni  jest  wydatkiem  majątkowym, 
dlatego należy doprecyzować, co autorzy wniosku mieli  na myśli  tzn. czy chcą 
remontować  drogi,  co  jest  wydatkiem  bieżącym,  czy  budować  nowe,  co  jest 
zadaniem inwestycyjnym. 

Burmistrz Trzcianki K. Czarnecki wyjaśnił,  że w budżecie zapisano na remonty 
bieżące dróg 300.000 zł, w tym roku wydano 250.000 zł i nie ma efektu. Można 
doprowadzić  do  dobrego  stanu  poprzez  utwardzenie  ale  konkretne  odcinki,  bo 
sypanie  tylko  gruzu  nic  nie  daje.  Milion  to  za  mało.  Trudno  określić  termin 
realizacji pływalni, bo nie wiadomo, kiedy będzie nabór wniosków w Ministerstwo 
Sportu,  a  ta  wiedza  jest  niezbędna.  Szczegółów naboru  też  nikt  nie  zna.  Były 
dotacje 6 mln zł, ale może być to tylko 2 mln. To jest różnica, dlatego przetarg 
będzie rozpisany, gdy będzie nabór wniosków i będzie znana kwota dotacji. 

Radny  J.  Łastowski  zwrócił  uwagę,  że  po  wielu  dyskusjach  zdecydowano  o 
budowie  basenu,  dlatego  jest  za  tym  aby  nie  zmieniać  planów  i  zapisów  w 
budżecie. MOże pogoda będzie na tyle łaskawa, że na dogach się poprawki, a jak 
nie wyjdzie z basenem, to zawsze można zrobić zmiany w budżecie w ciągu roku. 

Przewodniczący Komisji T. Toczak poprosił o wyrażenie opinii o wniosku radnych 
i sołtysów w głosowaniu. Radni zaopiniowali wniosek negatywnie w głosowaniu: 
za 2, przeciw 5, wstrzymujących 2. 

Komisja omawiała kolejne projekty uchwał na sesję 28.12.2017 r.:

 2) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 
Trzcianka na lata 2017-2032.

Pani J. Zieńko wyjaśniła, że zmiany do WPF na ten rok są bardzo podobne do 
zmian wprowadzanych do projektu budżetu na 2017 r. Wprowadza się:
- nowe przedsięwzięcie „Utrzymanie w schronisku zwierząt bezdomnych oraz 
psów i kotów odebranych właścicielom na podstawie decyzji burmistrza”, które 
będzie realizowane w latach 2017-2019, 
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- w przedsięwzięciu "Klasy pod chmurką: zagospodarowanie placów przy szkołach 
podstawowych", zmniejszono limit zobowiązań w związku z podpisaniem umowy,
-  w  przedsięwzięciu  "Zimowe  utrzymanie  dróg  w  mieście  i  gminie  Trzcianka, 
zmniejszono  limit  zobowiązań  do  kwoty  20.000  zł  w  związku  z  podpisaniem 
umowy,
-  dokonano  zmiany  w  przedsięwzięciu  "Dokapitalizowanie  TTBS  Sp.  z  o.o." 
zmniejszono  łączne  nakłady  finansowe  i  limit  wydatków  w  2017  r.  o  kwotę 
500.0000 zł, 
- w przedsięwzięciu termomodernizacja obiektów oświatowych zł zmniejszono 
limit zobowiązań do kwoty 20.653,65. 
Doprowadzono do zgodności z budżetem załącznik nr 1. 

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.
 
Pani J. Zieńko wyjaśniła, że w projekcie uchwały urealniono dochody na ten rok 
oraz wprowadzono zmiany:
Zwiększenia:
1) zwiększono o 16.000 zł wpływy z odsetek w zakresie dochodów z gospodarki 
mieszkaniowej, 
2) zwiększono pozostałe dochody o 1.000 zł w zakresie gospodarki mieszkaniowej, 
3) zwiększono o 6.000 zł od osób prawnych z tyt. podatku od środków 
transportowych,
4) 140.000,00 zł - dochody od osób fizycznych z tytułu podatku rolnego,
5) 16.000,00  zł  -  dochody  od  osób  fizycznych  z  tytułu  podatku  od  środków 
transportowych,
6) 1.350,00 zł - wpływy z opłaty eksploatacyjnej,
7) 60.000,00 zł - dochody z tytułu opłaty za zajęcie pasa drogowego,
8) 351,00 zł - dochody realizowane w przedszkolach.

Zmniejsza się plan dochodów o kwotę 1.165.631,38 zł, w tym:
1) 50.000,00 zł - wpływy z dzierżawy gruntów rolnych,
2) 100.000,00 zł - wpływy z najmu i dzierżawy lokali,
3) 20.000,00 zł - wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
w prawo własności,
4) 140.000,00 zł - wpływy ze sprzedaży majątku,
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5) 10.000,00 zł - wpływy ze sprzedaży składników majątku,
6) 72.000,00  zł  -  wpływy  z  opłaty  za  miejsca  pokładne  na  cmentarzach 
komunalnych,
7) 75.000,00 zł - wpływy z podatku od nieruchomości od osób prawnych,
8) 4.000,00 zł - wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków 
i opłat. 

9) 594.126,38  zł  -  dochody  od  osób  fizycznych  z  tytułu  podatku  od 
nieruchomości,
10) 72.200,00 zł - wpływy z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego,
11) 24.000,00 zł  -  wpływy z  opłat  za  korzystanie  z  wyżywienia  w jednostkach 
wychowania przedszkolnego,
12) 4.305,00 zł - wpływy z opłat i kar za korzystanie ze środowiska.

Następnie przedstawiła większe zmiany w planie wydatków:
1) Zmniejsza  się  o  kwotę  8.500,00  zł  plan  wydatków  na  trzebież  i  szacunek 

brakarski.
2) Zmniejsza się o kwotę 9.600,00 zł  plan wydatków na naprawę przystanków 

autobusowych.
3) Zmniejsza się o kwotę 58.000,00 zł na wydatki na zarządzanie spadkiem. 

Zmniejsza się o kwotę 7.000,00 zł plan wydatków na podziały, wyceny i mapy.
4) Zmniejsza się o 500.000,00 zł wydatki na wkład pieniężny do TTBS sp.  z o.o. 

w Trzciance na adaptację i modernizację budynku byłego internatu przy ul. 
Mickiewicza 31 w Trzciance na budynek mieszkalny.

5) Rozdział 75011 Urzędy wojewódzkie - zadania własne zmniejsza się wydatki 
o kwotę 9.500,00 zł. 

6)  Urzędy  gmin  zmniejsza  się  o  88.445,00  zł  plan  wydatków  na  wydatki 
administracyjne.

7) Pozostała  działalność  zmniejsza  się  o  16.105,00  zł  plan  wydatków,  w tym: 
4.000,00 zł koszty egzekucji, 3.150,00 zł składki do stowarzyszeń, 5.355,00 zł 
diety sołtysów, 1.600,00 zł wynagrodzenia agencyjno - prowizyjne, 2.000,00 zł 
pozostałe wydatki.

8) Zmniejsza się o kwotę 10.500,00 zł plan wydatków na utrzymanie strażnic OSP, w 
tym: 6.500,00 zł ubezpieczenie majątku, 2.000,00 zł usługi remontowe, 2.000,00 zł 
zakup części zamiennych.

9) Dział  757  Obsługa  długu  publicznego  zmniejsza  się  o  kwotę  20.000,00  zł  plan 
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wydatków na spłatę odsetek od kredytów.
10) W oświacie zmiany na wnioski dyrektorów szkół - zwiększa się plan wydatków 

naprowadzenie szkół o kwotę 41.245,00 zł.
11) Zmniejsza się o kwotę 22.000,00 zł wydatki na paliwo (12.000,00 zł) oraz na dowozy 

dzieci do szkół (10.000,00 zł)
12)  Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze zmniejsza się o kwotę 

52.000,00 zł wydatki na usługi opiekuńcze.
13) Pomoc  w  zakresie  dożywiania  zmniejsza  się  o  kwotę  40.000,00  zł  wkład 

własny na realizację programu "Pomoc państwa w zakresie dożywiania", 
w związku ze zmniejszeniem planu dotacji celowej z budżetu państwa 
i zmniejszeniem wartości umowy na realizację tego zadania. 

14) Zmniejsza się o kwotę 14.500,00 zł plan wydatków na obsługę wypłat 
      świadczeń rodzinnych.
15) Zmniejsza  się  o  kwotę  3.978,00  zł  wydatki  na  opłatę  za  gospodarcze 

korzystanie ze środowiska.
16) Zmniejsza się plan wydatków na utrzymanie schroniska o kwotę 10.000,00 zł.
17) Zmniejsza  się  o  kwotę  4.305,00  zł  plan  wydatków  na  opracowanie 

sprawozdania Programu Ochrony Środowiska (zmieniono źródło finansowania 
zadania).

18) Zmniejsza się plan dotacji dla Trzcianeckiego Domu Kultury o kwotę 33.600 
zł. Kwota ta będzie ujęta w budżecie 2018 r.

19) Zmniejsza się o kwotę 17.000,00 zł plan wydatków na wymianę okien w sali 
wiejskiej w Radolinie, zadanie wykonane, ale z innych pozycji. 

Pan W. Putyrski wyjaśnił autopoprawkę związaną z utrzymaniem przepustów 
w dziale 600 rozdz. 60016 zamiast o 4.000,00 zł, plan należy plan zmniejszyć 
o  3.600,00  zł.  Brakujące  400  zł  będzie  ze  zmniejszenia  planu  wydatków  na 
usuwanie barier architektonicznych o 400,00 zł. 
  
Radni nie mieli uwag. Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w 
głosowaniu za; 9, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
4) Projekt uchwały w sprawie wniesienia przez gminę Trzcianka udziałów do 
Trzcianeckiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółka z o. o. w 
Trzciance.
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Pan M. Kukuś wyjaśnił, że był projekt wniesienia majątku w formie aportu w 2017 
roku. W związku z tym, że TTBS nie otrzymał w tym roku zawiadomienia 
o kredycie, a taki był warunek wniesienia majątku przesunięto to na rok 2018. Tuż 
przed  świętami  Spółka  otrzymała  informację,  że  wniosek  został  zaopiniowany 
pozytywnie. Po otrzymaniu pisemnego potwierdzenia, będzie ogłoszony przetarg 
i możliwe, że w marcu 2018 r. rozpocznie się modernizacja budynku przy 
ul. Mickiewicza, która miałaby zakończyć się w marcu 2019 r. 

Przewodniczący Komisji w związku z brakiem pytań do projektu uchwały poruszył 
temat budowy małego chodnika, przy budynku TTBS na ul. Kopernika. Chodnik 
byłby na terenie gminy, ale może ze wsparciem TTBS udałoby się coś wykonać. 

Pan M. Kukuś wyjaśnił, że były plany z poprzednim wykonawcą realizacja tego 
niewielkiego odcinka, ale niestety wykonawca stracił płynność finansową. Temat 
ma na uwadze i może uda się wykonać ze środków TTBS, bo to niewielkie środki,  
rzędu 1.000 zł. 

Radny Z. Czarny pytał o zasiedlenie budynku na ul. Kopernika. 

Pan  M.  Kukuś  przypomniał  jak  wyglądała  realizacja  tego  budynku.  Zgodnie  z 
umową  do  31  lipca  2017  r.  miało  być  zgłoszenie  gotowości  na  użytkowanie 
budynku, w sierpniu wydanie pozwolenia na użytkowanie, a we wrześniu miało 
być  zasiedlenie  budynku.  Prace,  które  przebiegały  zgodnie  z  harmonogramem 
zostały  przerwane  na  wiosnę  i  zaczęły  się  opóźnienia.  Odstąpienie  od  umowy 
wiązałoby  się  z  kolejnym  przetargiem  i  wieloma  formalnościami,  dlatego  nie 
zdecydowano  się  na  to.  Na  koniec  października  br.  firma  poinformowała,  że 
straciła płynność i bez ostatniej wpłaty 10% nie ukończą zadania. Nie dawało to 
gwarancji  zakończenia  budowy,  dlatego  odstąpiono  od  umowy  i  ogłoszono 
przetarg na nowego wykonawcę. W listopadzie plac budowy przejęła inna firma. 
Być  może  z  datą  29  grudnia  br.  uda  się  uzyskać  pozwolenie  na  użytkowanie. 
Budynek będzie zasiedlany w styczniu 2018 r. 

Radni  nie  mieli  uwag.  Komisja  zaopiniowała  projekt  uchwały  pozytywnie  w 
głosowaniu za: 8, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
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5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego. 
Przewodniczący  komisji  przypomniał,  że  dyskutowano  o  tym  na  poprzednim 
spotkaniu komisji. Wpłynął projekt, w którym jest propozycja zmiany stawki 
o  50%.  Dopytywał,  czy  godnie  z  projektem zwalniane  są  wszystkie  instalacje 
teleinformatyczne, czy tylko wykonane po wejściu uchwały. 

Pan W. Putyrski wyjaśnił,  że tylko te sieci,  które powstaną po wejściu w życie 
uchwały, a do wcześniejszych decyzji stosuje się stawki dotychczasowe. 

Radni nie mieli uwag. Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w 
głosowaniu za: 7, przeciw 0, wstrzymujących 1. 

6) Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności i wysokości 
stawek procentowych.

Pan  W.  Putyrski  wyjaśnił,  że  uchwała  porządkuje  jedną  kwestię  następców 
prawnych. Do tej pory wysokość bonifikat była, tak jak w przedłożonym projekcie, 
tj.  przypadku osób fizycznych, które zapłaciły  za przekształcenie  „z góry” było 
99% bonifikaty, natomiast nie było mowy o następcach prawnych. Wprowadzany 
jest  taki  zapis,  że  dotyczy  to  również  osób,  które  są  następcami  pranymi  osób 
fizycznych, które zapłaciły za cały okres użytkowania wieczystego. 

Radni nie mieli uwag. Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 
w głosowaniu za: 8, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

7) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej żądania uchylenia 
uchwały Nr XXV/197/16 RM Trzcianki z dnia 30.06.2016 r. w sprawie ustalenia 
strefy płatnego parkowania na terenie miasta Trzcianki oraz wysokości opłat za 
parkowanie i sposobów ich pobierania.

Przewodniczący komisji przypomniał, że jest to jakby przeniesienie opinii komisji 
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na forum sesji. Zaproponował, podtrzymać opinię komisji, co do utrzymania opłat 
za parkowanie bez głosowania. Radni nie mieli uwag.   

8) Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejsko - Gminnemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Trzciance.
Komisja zapoznała się z projektem. 

9) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady 
Miejskiej Trzcianki na I półrocze 2018 r.
Radni nie mieli uwag. Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie w 
głosowaniu za: 8, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

10)  Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych, dla których gmina 
Trzcianka jest organem rejestrującym. 

Komisja zapoznała się z projektem. 

11) Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej z 30.11.2017 r. 
z przeprowadzonej kontroli wykonania budżetu za I półrocze 2017 r. 

12) Komisja zapoznała się ze stanowiskiem Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie 
Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance. 

13) Komisja zapoznała się z informacją Burmistrza Trzcianki o pracy w okresie 
między sesjami. 

Ad 7) Wnioski i zapytania komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że na wniosek radnego M. Łuczaka jest 
odpowiedź w rejestrze, natomiast wnioskodawca otrzymał pisemną informację. 
Burmistrz  Trzcianki  dodał,  że  w  sprawach  finansowych  wniosek  przekazano 
również do Starostwa Powiatowego. 

Radny R. Wilant  prosił  o interwencję w sprawie usunięcia  starej  tablicy nazwy 
ulicy w Białej. Tablica jest na prywatnej posesji z nazwą ul. 22 Lipca. 
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Następnie  pytał  o  samochód  OSP  Niekursko.  Proponował  obniżenie  ceny,  aby 
pozbyć się, bo traci na wartości. 

Radny Z. Czarny wnioskował o doświetlenie przejścia dla pieszych na ul. Staszica 
przy SP Nr 1, gdyż są tam kolizje drogowe. 

Burmistrz  Trzcianki  dodał,  że  jest  również  wniosek  o  budowę  wyniesionego 
przejścia dla pieszych. 

Ad 8) Zamkniecie posiedzenia.
W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  posiedzenia,  Przewodniczący  komisji 
zamknął posiedzenie komisji. 

Protokolant Przewodniczący Komisji 

Marzena Domagała                                       Tomasz Tomczak
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